
דינה פרנקל: מטופלת

לפני כשנה התגלה  . שנה עברתי ניתוח עקב גידול באונה השמאלית של בלוטת התירואיד20לפני "

הייתי עם המון חששות מכיוון שאחרי הניתוח הקודם . אך באונה הימנית, שוב גידול באותה בלוטה
התחלתי להתעניין  , לאחר הופעת הגידול בשנית. הייתי בטראומה. סבלתי מכאבים במשך המון זמן

שם הכרתי אותו  . החלטתי לפנות אליו. ר אבי חפץ"וקיבלתי המלצות מארבעה מקורות שונים על ד

התלבטתי  . אך אמר שניתן לחכות ואין תכיפות בהחלטה, הוא המליץ על ניתוח. המזכירה, ואת אנה

,  אנה. לא סיפרתי לאף אחד על כך. כמה חודשים האם לעבור את הניתוח או לא ובסוף החלטתי שכן
קביעת  , היא עזרה לי בכל דבר שהייתי צריכה. הייתה השותפה שלי לסוד, ר חפץ"המזכירה של ד

נתנה לי הנחיות מדויקות על מה  , טיפלה בכל הסידורים הבירוקרטיים, למרדים, תור לניתוח

שהתעוררתי  ברגע . ההתאוששות הדהימה אותי, לניתוח הגעתי לבדי! היא פשוט מדהימה, לעשות

ר חפץ גרם לי  "הטיפול של ד. כאביםללא , הרגשתי טוב. ממנו הבנתי שהפעם זה יהיה אחרת
אפילו הצלקת נראית יותר טוב ממה שנראתה אחרי הניתוח  . להרגיש כאילו לא עברתי ניתוח

יום למחרת כבר . התקשרתי למשפחתי וסיפרתי להם שעברתי ניתוח, ברגע שהתאוששתי. הראשון

"תפקדתי כרגיל

פלסקיןאנה : מזכירה רפואית

כשנה מהרגע שדינה הגיעה אלינו  אחרי "

היא יצרה איתי קשר ואמרה שהיא  , ליעוץ

מההתחלה היה  . מעוניינת לעבור את הניתוח

חיבור בינינו וחשתי צורך ללוות אותה באופן  

.  להיות שם בשבילה, צמוד במהלך כל התהליך

. גם אחרי הניתוח באתי לבקר אותה במחלקה

בסוף היא אמרה לי שהיא הרגישה כאן כאילו 

דינה אישה חזקה מאוד  . אנחנו המשפחה שלה

"ואני מאוד מעריכה אותה על כך

ר אבי חפץ"ד: המטפלרופא טיפול

דינה התקשתה מאוד להחליט  "
על ניתוח נוסף עקב התאוששות 

איטית וקשה ביותר לפני הניתוח  
להקל עליה ככל  הבטחתי . הקודם

עברה את  לשמחתי . שניתן
המהלך הבתר ניתוחי ללא  

סיבוכים ומיד לאחר הניתוח חשה  
"מצוין


